
Vážený pane Weisbauere, 
  
ráda bych Vám poděkovala za organizaci 2. ročníku semináře na téma „Udržitelnost silniční 
doprovodné zeleně“, který se konal dne 28. 4. 2023 v Trpišově. 
  
ProblemaNka doprovodné zeleně podél komunikací je velmi aktuální téma a bylo opravdu 
prospěšné slyšet názory, zkušenosN a poznatky z praxe jiných Krajských správ, ale také různá 
jiná hlediska, ze kterých je potřeba na tuto problemaNku nahlížet.  
  
Zúčastnila jsem se i prvního ročníku a musím konstatovat, že oba dva ročníky měly opravdu 
vysokou úroveň a byly velkým přínosem, jsem přesvědčena, že  nejen pro mě, ale pro 
všechny zúčastněné, kteří se touto problemaNkou zabývají. 
  
Kromě toho, že jsme se na semináři dozvěděli spoustu zajímavých informací a to díky 
pozvaným panelistům, oceňuji, že jsme měli možnost poznat i vedení Správy a údržby silnic 
Pardubického kraje,  zástupce Pardubického kraje i samotného ministra ŽP. 
  
Jako velký přínos shledávám i to, že lidé z provozu a praxe měli tak možnost potkat se, 
seznámit se, vyměnit si zkušenosN a případně navázat i další budou spolupráci.  
  
  
Ještě jednou velice děkuji 
  
S pozdravem  
Gabriela Dymáková, Dis. 
Dendrolog, silníční technik 
 


